
PROTOKOtr Nr XXXV/09
PRZEBIEGU SESJI RADY GMINY ZIELONA GORA

z dnb29 paZdziernika 2009 roku

Obrady sesji odbyiy sig^^w Sali obrad Urzgdu Gminy, ul. Dqbrowskiego
41, poczqtek obrad godz. 1l oo.

Obrady XXXV zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zielona G6ra otworzyl
Przewodniczqcy Rady Gminy Henryk Walczak, poczym przewodniczqcy Rady
Gminy przywital przybylych na dzisiejsze obrady, W6jta Gminy Mariusza
Zalewskiego, Z-cE W6jta Gminy,,,nowego komendanta,' III Komisariatu policji
Pana Mariusza Kowalaszka, Pani4 Skarbnik i Paniq Sekretarz, pani4 RadcE,
radnq powiatu, dyrektor6w plac6wek oswiatowych, kierownik6w referat6w,
dyrektora GBP i KZG, Panie i Pan6w sol1ys6w, witam wszystkich pozostalych
goSci i mieszkanc6w Gminy oraz Paniqi Pan6w Radnych.

Przewodniczqcy Rady Gminy, stwierdzil qworum na sali obrad obecnych
jest 13 radnych na stan 15 rudnych, I lista obecno5ci w zalqczeniu / wigc
posiadamy zdolno6i do podejmowania uchwal.

1.d.2,
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Le porz4dek obrad otrzymali
Pafistwo w zawiadomieniach, niemniej jednak Przewodnicz4cy Rady spytal
czy ktod ma propozycje zmiany porz4dku obrad.

W6jt zwr6cil sig z proJbq do radnych o wyraZenie zgody na wprowadzenie do
porzqdku obrarl projektu uchwaly w sprawie okreSlenie wysokosci stawek
podatku od Srodk6w transpoftowych.

Radna Antonina AmbroZewicz- Sawczuk zglosila formalny wniosek z
zapytaniem czy wprowadzenie zmiany bpdzie zgodne zafi.20pkt.5 ustawy o
samorzqdzie gminnlm, kt6ry m6wi o tym ze W6jt cminy jest zobowiqzany d,o
przedstawienia projektu uchwaty na 7 dni przed. terminem Sesji, a my projekt
tei2e uchwafu otrzymalirimy na posiedzeniu komisji.

Radca Prawny wyjadnil4 2e porzqd,ek obrad zale2y od radnych, je2eli radni
przyjmuje zmianE jest ona obowiqzujqca.

Prrewodniczlcy Radi Cminl zwrocil sig z zaplraniern do radnych-
wprowadzeniem zmianv.

kto jest za

d^



Za wprowadzeniem projektu glosowalo ll os6b 2 wstrzymaiy sig od glosu
/A.Sawczuk, J.BerenV.

Przewodniczqcy zaproponowal aby projekt ten wprowadzii jako ppkt.S w pkt.g.

Radny Jaroslaw Berent, powiedzial Ze na rgce pana przewodniczqcego zostalo
zloZone pismo o rezygnacji z pracy w Komisji R ewizyjnej mojej i radnej
Antoniny Ambro2ewicz- Sawczuk, czy pismo to nie powiruro byi dzisiaj
om6wione i wprowadzone do porzqdku obrad.

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, Ze pismo zostanie rozpalrzone na kolejnej
Sesji.

Przewodniczqcy Rady Gminy odczytal porzqdek obrad z uwzglEdnieniem
zmrany, poczym sp1tal, kto jest za przyjgciem porzz$ku.

Na obrady przybyl radny Mariusz Rosik.

Porzqdek obrad zo sta/, przyjeW przy 2 glosach wstrzymujqcych sig /A.Sawczuk i
J.BerenV.

Ad.3.
Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sig z zapytaniem do Sekretarza obrad,
czy zglasza uwagi do tredci przebiegu protokol6w ostatnich Sesji Rady.

Sekretarz obrad poinformowal Ze uwag nie zgloszono

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie przyjgcia protokolu.

Za przyjgciem protokolu przebiegu Sesji glosowalo ll os6b, 3 osoby
wstrzymaty siq od glosu .

Ad.4.
Na wstgpie Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, 2e w okresie
migdzysesyjnym czyli od dnia 29 wrzednia mialem przyjemno6i
Dczest czye w kilku imprezach zorganizowanych na terenie gminy a takze
reprezentowai Wysok4 RadE na spotkaniach z mieszkaricami i goSimi Gminy,
a byly to:
- 2 paidziemikabralem udzial w uroczystoriciach obchod6w 60 lecia biblioteki,
-3 paidziemika uczestniczylem w przekazaniu do uZytku i modemizacji
remizy w Zawadzie,



-11 pazdziemika w Auli Uniwersytetu Zielonog6rskiego odbylo sig spotkanie
z okazji Dnia Seniora, poprzedzone wystQpem zespolu cygafrskiego,
-13 w Filharmonii Zielonog6rskiej obchodziliSmy (wigto Dnia Edukacji
Naxodowei,
-16 paidziemika z okazji Dnia Nauczyciela uczestniczylem w przedstawieniu
pzygotowanlm przez dzieci z PSP w Ochli"
-21 r6wniez w szkole w Ochli- uczeshiczylem w uroczystoSci pasowania
uczni6w na pierwszak6w,
-2Tpt1dzremika przysluchiwalem sig obradom Komisji BudZetu,
-w dniach 8, 15 i 22 pu2dziemika pelnilem dy2ur w UrzEdzie Gminy.

Przewodnicz4cy Rady spltal czy sqpytania do przedstawionej informacji.
Plaf nie zgloszono , radni informacj 9 przyjgIi.

Ad.5
Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil siq z pro5b4 do W6jta Gminy o
przedstawienie sprawozdania z realizacjl uchwal Rady w okresie
migdzysesyjnym.
Panie Przewodnicz4cy !! Wysoka Rado !
Od ostatniej Sesji Rady Gminy zostalo wydanych lqcnie 20 zarzqdzeh
dotyczqcych:
- realizacji uchwaly bud2etowej z zaktesu gospodarki finalsowej - wydano 3
zarzqdzenia w Wm :
- w sprawie zmiany ukladu wykonawczego budZetu gminy na 2009 rok,
-w sprawie zmiany planu finansowego zadan z zak;resu administracji rzqdowej
oraz imych zadah zleconych gminie ustawami,
-w sprawie zmiany planu finansowego wydatk6w bud2etowych Urzgdu Gminy
Zielona G6ra,
-realizacji zadan przysluguj4cych organowi prowadzqcemu plac6wki oSwiatowe
- wydano lqcznie 6 zaxzqdzefi wtym:
-4 dotyczqce zatwierdzenia aneksow do arkuszy organizacvjnych dla pSp
Przylep, PG Przylep, GPP s/z w Przylepie i PSP Zawada,
-oraz dwa w sprawie zmiany zarzqdzenia ustalaj4cego plan dofrnansowania
form doskona.lenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty
dofinansowania oplat za kszlalcenie oraz specjalnoSci i form ksztalceni4 na
kt6re dofinansowanie jest przyznawane.
- realizacji zadah z zak:res;u infrastmktury technicmej, wydano 2 zarzqdzenia,

w sprawach :
-zmiany skladu komisji przetargowych na rozbudowg remizy OSP w
Drzonkowie.
-powolania komisji przetargowej do zimowego utrzymania dr6g gminnych.



-z zakrcsu rcalizacji uchwaly w sprawie zasad nabywania, zbywania i
obciq.zania nieruchomo6ci oraz tch wydzierLawiania lub wyna.lmowanra na
okes dluZszy niZ 3 lata- wydan o g zarzqdzeh w tym w sprawach:
-dwa o udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego sprzedawanego na
rzecz nalemcy,
-cAery w sprawie sprzedaZy i ogloszenia wykazu lokalu mieszkalnego
poloZonego \ / Nowym Kisielinie, przy ulicy Zatorze i Spokojnej,
-dwa w sprawie spveda;fi' garui,y pololonych w Starym Kisielinie przy ulicy
Zatone,
-nieodplatnego nabycia przez Gminq Zielona G6ra darowizny od Skarbu
Paistwa na tzecz Gminy Zielona G6ra niemchomo6ci polo2onej w
Drzonkowie.
Ponadto w okesie t).m :
-w dniu 30 wrzeSnia uczestniczylem w Sesji powiatu, a tak2e w posiedzeniu
Zarz4du Gminnego OSP,
-w dniu 1 paldziemrka uczestniczylem w Inauguracji Roku Akademickiego
oraz wzi4lem udzial w Walnym Zebraniu Czlonk6w Stowarzyszenia Lokalna
Grupa Dzialania miqdzy Odrq a Bobrem,
-w dniu 2 paldziemtka uczestniczylem w obchodach iubileuszu 60 lecia
dzia la lnosci  b ib l ioreki  w Zawadt ie,
-3 pazdziemika odbylo siE uroczyste otwarcie remizy OSp w Zawadzie,
-w dniu 4 pa2dziemika - odbyl sip mecz pilkarski OSp Stary Kisielin i DoZynki
Winiarskie.
-w dniach 5,7, 12, 13, 15 i 2l puldziemika uczestniczylem w urocrystodciach
pasowania na ucmia we wszystkich szkolach podstawowych oraz przedszkolu,
-w dniu 6 pa2dziemtka nast4pilo podpisanie porozumienia w Komendzie
Wojerv6dzkiej na finansowanie dw6ch etat6w dzielnicowych,
-8 pu2dziemika uczestniczylern w konferencji pt. Krajowa Strategia Rozwoju
Lokalnego,
-w dniu 9 odbyla sig narada dl rektorow,
-w dniu l0 pa2dziemtka uczestniczylem w naboZeristwie ekumenrcznym w
Ochli, a takze uroczystosci zorgamzowanej w l_agowie, zwiqzanej z
rozstrzygniEciem rankingu na najlepszq gminq.
-w dniu 1 I pai.dziemika wsp6lnie z mieszkaricami gminy dwiEtowali6my Dziei
Seniora oraz Bieg Papieski zorganizowxry przez Radg Soleckq wsi Stary
Kisielin,
-12 pu2dziemlka uczestniczylem w Inauguracji Rokrr Szkolnego Lubuskiej
Szkoly Zdrowia Publicznego,
-w dniu 13 odbyla sig uroczystoil zwiqzelta z obchodami Dnia Edukacii,
-14 pa2dziemika uczesrnic4 lem ue Mszy Sw. oraz uroczyst oici zwia,zanej z
odslonigciem pomnika upami€tniajqcego ofi ary Ludob6jstwa,
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-w dniu 16 paidzienika uczestniczylen w Walnym Zgromadzeniu Sp6lki
ZW|K, a tak2e obchodach Dnia Edukacji zorganizowaiej przez pSp Ochla z
udzialem delegacj i niemieckiej,
-w dniach 26 i27 uczestniczylem w posiedzeniach komisji.

W6jt Gminy powiedzial, ze w zwiry,ku z tym iZ pan Waldemar Dejnega nie
m6gl uczeshiczyi w uroczystoSci rozdania nagr6d z okazji Dnia Edukacji
Narodowej, gdyZjako jedyny z naszego wojew6d ztwa uczestniczyl w szkoleniu
w Warszawie, wiqc korzystajqc z dzisiejszej okazji W6jt wrgczyl panu
dyreklorowi nagrodq pieniqznq.

Dyrektor Waldemar Dejnega , na wstqpie powiedzial, Ze na dniach bEdzie
podpisane nowe rozporz4dzenie zwiqzane z nadzorem pedagogroznym ,
sprawowanym przez kuratorium , jest ro kolejna rewolucja w systemie odwiaty
ale mamy nadziejg Le pozyty\\na, mianowicie zostan4 zlikwidowane wizytacje
kurator6w w szkolach a zoslanq zastqpione tzw. ewaluacja odwiatow4, czyli
zbieraniem informacji na temat zbieraria przez szkoly 17 wymagah w 4
obszarach. Z naszego wojew6dawa w programie bior4 udzial dwie szkoly w
rym rcz nasza.

W6jt Gmin przekazal zebrarrym informacjg z pobltu w Warszawre na
Kongresie Gmin Wiejskich, oraz stanowiska jakie zostaly tam przedstawione,
jedno doq'czylo spraw o6wiaty tj. wyr6mywania szans dzieci miejskich i
wiejskich i wyr6mywania wynagrodzenia dla nauczycieli staZyst6w, drugie
za{ zmiany granic administracyjnych gminy, kt6re mogtyby sig odbywad
jedynie zazgod.q obu samorz4d6w.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, sp)'tal czy sq pytania do pana W6jta.
Pytaf nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sig z proSb4 do radnych o wyra2enie
zgody na mal4 zmianq, a mianowicie k6tkie wystqpienie pana Komendanta
Mariusza Kowa.laszka. Na wstEpie Pan Komendant powiedzial, Ze w ostatnim
okresie bylo w k6tkim czasie kilka zlian na stanowisku Komendanta III
Komisariatu, ja mam nadzieje Ze mi sig uda dtru2ej zavzymae na tym
stanowisku. Mam nadzieje na dobra wsp6lprace, znam trochq specyfikg pracy
komisariatu, bardzo dzigkujq za ,,sponsorowanie', dw6ch etat6w dzielnicowych,
na dzien dzisiejszy w komisariacie jest ju2 pelny sklad osobowy funkcjonariuszy
bQdQ sie staxal bardzo dobrze wywiqzywat zpowienonych obowi4zk6w.

Przewodnicz4cy Rady spytal czy s4pytania.
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Radny Jan Smoter- w imieniu mieszkaris6w prosi aby partole prewencyjne
policji nie odbywaly sig zbyt czgsto, zwlaszcza po to by ,,Iapai,' rowerzyst6w
jad4cych po chleb, bo wynikaj4 z tego tylko problemy.

Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e w zwiryku z tym i2 nadal
jesteSmy w pkt. 5 , czy sqpytaria do Pana W6jta.
Pytai nie zgloszono.

Ad. 6
Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil sig z prodba do W6jta o przedstawienie
informacji z realizacji zadai oswiatowych za rok szkolny 2008/2009. Na
wstgpie W6jt poinformowal, Ze informacja zosta+a przygotowana w formie
multimedialnej i papierowej, jeZeli ktod chce sig zapoznal z foma patierowS*
jest ona dostgpna u Pani lzydorczyk.
Nastgpnie W6jt przedstawil informacjg w szczeg6lnodci omawiaj4c wyniki
sprawdzian6w ze szk6l podstawowych oraz egzamin6w gimnazjalnych
/informacja w zalqczeni -

Ad.7
Przewodnicz4cy Rady Gminy spytal , czy zostaly udzielone odpowiedzi na
interpelacje zgloszone na ostatniej Sesji.

W6jt odpowicdzial, 2e na ostatniej Sesji nie zostaly zgloszsne Zadne
interpelacj e.

Ad 8.

Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, ze przechodzimy do kolejnego punktu
porzqdku obrad, a mianowicie rozpatrzenia projekt6w uchwal i podjecie
uchwaty lub zajgcie stanowiska.
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, Le pierwszy projekl uchwaty dotyczy
wieloletniego programu gospodarczego w Gminie Zielona G6ra na lata 2009-
2013.
Przewodniczqcy Rady dodal, Ze projekt uchwaty byl szczeg6lowo om6wiony
na posiedzeniach komisji , niemniej jednak spytal czy s4pytania.

Pytan nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosit Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodniczqcej Komisji
Inlrastruktury i OchronS Srodowiska powiedzial.
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Bud2etu, Rolnictwa,
ze komisja projekt



Radna Antonina Ambro2ewicz - Sawczuk Przewodnicz4ca Komisji
powiedziala 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdroita, Praw
Czlowieka i Praworz4dnoSci projekt uchwaly zaopiniowatra
pozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty i Kultury oswiadczyt
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjQta jednogloSnie -Uchwala Nr XXXY1278 109.

2/
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, Ze nastgpny projekt uchwaly
dotyczy zmiany budZetu gminy na 2009 rok, na wstgpie powiedzial , Le
projekt uchwaly byl szczeg6iowo omdwiony na posiedzeniach komisji ,
niemniej jednak spytal czy sq uwagi bqdZ propozycje zmiany przedstawionego
proj ektu.

W6jt Gminy poprosil o przyjgcie autopoprawki , wynikat'ece w szczeg6lnoSci z
dofinansowania zadar.r przedszkolnych .
Pani Skarbnik wyjadnila ,irc jeLeli chodzi o zmiany dotyczq dochod6w w
wysokoici 288 161 zl., sq to dochody zwi4zane z dotacjami rozwojowymi, na
wyrownywanie szans dzieci przedszkolnych. Nastgpnie Pani Skarbnik
wyja6nila w kt6rych paragrafach dokonujemy zmiany, poczym om6wila
wprowadzone zmiany.

Przewodnicz4cy Rady, o5wiadczyl ze nie widzi uwag.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opiniq.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodniczqcej Komisji BudZetu, Rolnictwa
i Infiastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radna Antonina Ambro2ewicz - Sawczuk Przewodnicz4ca Komisji
powiedziala 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw
Czlowieka i Praworz4dno6ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozyt,'\ 'me.

Radny Wiesiaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Odwiaty i Kultury o6wiadczyl
Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.



8

Przewodniczqcy Rady poprosit o przeglosowaaie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednogloSnie -Uchwala Nr XXXVlZTg l}g.

3/
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial ze kolejny projekt
wyrazenia opinii dotyczqcej objqcia udzial6w w

uchwaly dotyczy
,,Zielonog6rskich

Wodoci4gach i Kanalizacji Sp.z o.o".
Przewodniczqcy d,odal Ze projeld, byl szczeg6lowo
czy sqw zwiqzktt z tym pytada.

Pytari nie zgloszono.

omawiany na komisjach,

powiedzia+a 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw
Czlowieka i Praworz4dnoSci projekt uchwaly
pozytywnlc.

zaopiniowala

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodniczqcej Komisji Bud2etu, Rolnictwa
i Infrastrullury i Ochrony Srodowiska powiedzial, ze komisja projekt
uchwa! zaopiniow ala pozl4ywnic .

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk przewodnicz4ca Komisji

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Odwiaty i Kultury oSwiadczytr
2e komisja projekt uchwaty zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednogloSnie/ -Uchwala Nr XXXV l2B0 109

4/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
podatku od nieruchomo{ci. Przewodniczqcy dodal ,Ze ten projekt dotyczy
lokalu byl te2 szczeg6lowo omawiany na komisjach, czy w zwiry.ku z gm sq
pltada.

Radna Antonina AmbroLewicz - Sawczuk zglosila wniosek natury formalnej, a
mianowicie w $ 4jest zapis ,2e traci moc uchwala z dnia 26 grudnia 2008
roku, a przecieZ uchwala o wysokodci podatku w roku 2008 byla podjqta I
w miesiqcu wrze5niu, w zwiqzku z lym uwaaam Ze pod wzglqdem I
formalnym uchwalajest nieuazna. n / r

l l  l i l
rh i [.li(Yh, [l{f>\-r ,M
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Przewodnicz4cy Rady Gminy, zwr6cil sig z pro6b4 do pani Skarbnik o
zgioszenie autopoprawki do projektu.

Pani Skarbnik , wyjaSnila ze powsraly blqd wynika z faktu ze uchwala byla
opublikowana w miesiqcu gn.rdniu , dlatego proszq o wyrazenie zgody na
wprowadzenie poprawki.

Radny Tomasz Sroczyfiski- powiedzial, Ze o podatkach m6wil juz rok temu,
nasze podatki powinniSmy ustalai na ni2szym poziomie niZ w miedcie, pan
Prezydent miasta, powoli uiwiadamia mieszkaric6w 2e w mieScie bgdzie im
lepiej, niZsze podatki w miedcie sklaniajq mieszkaric6w do chEci przyl4czenia
sig do miasta. Uwulam ,2e za szybko starlujemy z uchwalaniem podatk6w,
ponadto najlepiej jak zwrykle szukai dodatkowych pienigdzy podnosz4c
podatki. Od trzech lat prosimy, by zrobii co5 by mieszkancy, kt6rzy s4 nie
zameldowani, a kt6rzy mogli by odprowadzai podatki, zameldowali siE. To
wplyngtro by za zwigkszenie bud2ctu, ale nadal nic siE nie dzieje i nasza proSba
zostaje gdzie6 w tyle.

W6jt , powiedzial, 2e mydli, Ze jeZeli chodzi o podatki to nie jestedmy pierwsi
kt6rry je uchwalaj4 podchodzimy do tego bardzo ostroZnie , wiedzqc Ze jest to
obciqZenic , ale teZ ci sami mieszkaricy maj4 okreslone roszczenia i majq
prawo je miei, bo jesteSmy po to by ich wnioski realizowai. Ja glgboko wieriq
rv naszych mieszkaric6w, 2e ci co ich stai zaplac4 ile trzeba, ale sq tez i tacy,
kt6rzy bez wzglgdu na to jaka bgdzie wysokoS6 podatku i tak bEdq pisai o ich
umorzenie. Po uchwaleniu podatk6w roczny wzrost podatku bgdzie wiqkszy o
7- 8 zl, wiEc jeZeli ktoS chce siE sprzedai za takie pieniqdze do miasta, to niech
sig sprzedaje.

Radny Mariusz Rosik zauwaZyl, 2e podatki rwigkszany jedynie w dw6ch
pozycjach i to o niewielkie kwoty.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodnicz4cej Komisji Bud2etu, Rolnictwa
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala po4tywnie .

Radna Altonina Ambro2ewicz
powiedziala 2e Komisja
Czlowieka i Praworz4dnoSci
pozytywnie.

- Sawczuk Przewodnicz4ca I(omisji
Polityki Socjalnej, Zdrotwa, Praw
projekt uchwaly zaopiniowala
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Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury oSwiadczyl
ze komisja projekt uchwaly zaopiniow ata pozytywnie.

Uclrwala zoslala podjqta jednogloSnie -Uchwala Nr XXXV / Z8l log.

5/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze nastepny projekt uchwaly
zgodnie z prryjptq nrianq porzqdku dotyczy okredlenie wysokoSci stawek
podatku od Srodk6w transportowych. przewodniczqcy powiedzial, Ze projekt
uchwaly byl om6wiony na posiedzeniach komisji , niemniej jednak spltal'czy
s4 uwagi bqdZ prop ozycje zmiany przedstawionego proj ektu.

Przewodniczqcy Rady, oSwiadczyl2e nie widzi uwag.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodnicz4cej Komisji Bud2etu, Rolnictwa
i Infrastrukury i Ochrony Srodowiska powiedzial, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radna Antonina Ambroiewrcza- Sawczuk przewodniczqca Komisji
powiedziala 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw
Czlowieka i Praworz4dno5ci projekt uchwaty
pozytywnie.

zaopiniowala

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury oSwiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozy,tywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosit o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjpta 12 glosami za i 2 wstrzymujqcych sig / J.Berent,
T.Sroc4rriski/ -Uchwala Nr XXXV/282 /09.

6/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze nastqpny projekt uchwaty
dotyczy rocznego programu wsp6lpracy Gminy Zielona G6ra z orgarizacjami
pozarzqdowymi oraz imymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoSc pozytku I
publicznego na rok 2010. Przewodniczqcy powiedzial, 2e proielct uchwaly byl I
om6wiony na posiedzeniach komisji , niemniej jednak splaal izy sq uwagi-bqdZ I f
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propozycje zmiany pzedstawiolego projektu.

Radny Tomasz Sroczyriski- stwierdzil 2e rozrnawia\ z r6lnymi
stowar4/szeniami i klubami sportowymi i tu mamy pro6bg do pana Wicew6jta,
aby konkurs na organizacjg ferii oglosii wczedniej, by mo2na bylo wczefniej
siQ przygotowai do organizacji ferii, kt6re w tym roku rozpoczynajq sig juZ w
stycznu.

W6jt wyjaSnil, 2e byd mo2e po z+ozeni:u projektu budzetu, bEdziemy mogli
oglosii niekt6re konkursy, gl6wnie w sferze kultury fizycznej.

Radny Wieslaw Kuchta, powiedzi al Le 22 paldziemika odbylo siq spotkanie
stowarzyszei w Hotelu ,,Ruben", nasze stowarzyszenie przcdstawilo 5
inicjatyw z czego aiz 3 ot:zymaly wyr6znienia. W zrviqTku z tym radny
podziqkowal Panu W6jtowi za udzielone wsparcia finansowe.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opiniq.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodniczqcej Komisji Bud2etu, Rolnictwa
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozltywnie .

Radna Antonina AmbroLewicza- Sawczuk przewodnicz4ca Komisji
powiedziala 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw
Czlowieka i Praworz4dno6ci projekt uchwaly
pozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury oSwiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostatra podjqta jednogloSnie -Uchwala Nr XXXV /283 /09,

7/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze nastQpny projekt uchwaly
dotyczy Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4 ywania problem6w
Alkoholowych oraz Przectwd,ziatrania Narkomanii na 2010. przewodniczqcy
powiedzial, 2e projekt uchwaly by1 om6wiony na posiedzeniach komisji ,
niemniej jednak spytal czy sq uwagi bqdZ propozycje zmiany przedstawionego

zaopiniowala

projektu.
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Radny Jaroslaw Berent- spytal jaka jest stawka diety czlonka komisji i
przewodnicz4cego komisji.

Pani Skarbnik - odpowiedziala Ze nie potrafi w tej chwili, z pamiqci
odpowiedzied na p)tanie, musi zejSi do pokoju po dane
W oczekiwaniu na podstawienie danych, Dyrektor Gminnej Biblioteki
Publicznej zls w Zawadzie , odczytala podzigkowania dla W6jta i Rady za
pomoc udzielonq na zorganizowanie obchod6w 60Jecia dzialalno5ci biblioteki
w Zawadzie I podziEkowania w zalqczeniul.

Pani Skarbnik wyjadnila dieta przewodnicz4cego wynosi 382,-zt a czlorka
255.-zl. Posiedzenia odbywaj4 siq raz w miesiqcu

Przewodniczqcy Rady, o3wiadczyl2e nie widzi wigcej uwag.

Radna Antonina Ambroiewicz- Sawczuk, zglosila wniosek aby w pkt. 4 zmienil
na 20 %o i l0o/o.

Radny Jaroslaw Berent - spytal czy posiedzenia odbywaj4 sig w godzinach
pracy.

Pani Skarbnik odpowiedziala, 2e po godzinach pracy.

Radna Antonina AmbroZewicz- Sawczuk podtrzymala sw6j wniosek.

Radny Jaroslaw Berent- powiedzial, 2e J\Z w ubieglym roku sugerowal na
czlonk6w Komisji pracujq tam osoby, kt6re w takiej komisji nie powinny
pracowai ich moralnodi jest dyskusyjna.

W6jt odwiadczyl, 2e nie czyje siE wladny do oceny czyjej5 moralnodci, jak
mogg jedynie stwierdzii Le np. najlepszymi terapeutami w dziedzinie
narkomanii sa bvli narkomani .

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie wniosku radnej
Antonina Sawczuk, aby wysokodi wynagrodzenia czlonk6w komisji obnizyi
odpowiednio do 20 i l0 %.

Za przyjqciem wniosku glosowaly 2 osoby, 6 bylo przeciw, 5 wstrzymalo siE od
gtrosu.

Przewodniczqcy poinformowal, 2e wniosek nie zostal Vzyjety.
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Przewodniczqcy Rady Gniny poprosil Przewodniczqcych Komisji o opiniq.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodnicz4cej Komisji Budzetu, Rolnictwa
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radna Antonina Ambro2ewicza- Sawczuk Przewodniczqca Komisji
powiedziala 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw
Cziowieka i Praworzqdno6ci projekt uchwaty
pozytywnie.

zaopiniowala

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji O6wiaty i Kultury odwiadczyl
ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostata podjQta 12 glosami za i 1 wsnzymujqcym siq /A.Sawczuk/ i 1
osobie nieobecnej -Uchwala Nr XXXV 1284 109.

8/
Przewodniczqcy Rady Gniny powiedzial, Ze nastgpny projekt uchwaty
dolyczy uznania za pomnik przyrody modrzewia europejskiego rosn4cego na
terenie NadleSnictwa Zielona G6ra w miejscowosci tr-a\ca. Przewodnicz4cy
powiedzial, Ze projekt uchwaly byl om6wiony na posiedzeniach komisji ,
niemniej jednak spyta* czy s4 uwagi b4df propozycje zmiany przedstawionego
projektu.

Przewodnicz4cy Rady, oriwiadczyl 2e nie widzi uwag-

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodniczqcej Komisji Bud2etu, Rolnictwa
i Infrastmktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniow ala pozfiywnie .

Radna Antonina Ambro2ewicza- Sawczuk Przewodniczqca Komisji
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Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury oswiadczyl
2e komisja projeld uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjEta jednogtodnie -Uchwala Nr XXXV/285 109.

9t
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, ze nastepny projekt uchwaly
dotyczy .uzlraria za pomnik przyrody dEbu szypuikowatego rosn4ocgo na
terenie Nadlednictwa Zielona G6ra w miejscowoSci Ochla. przewodniczqcy
powiedzial, ze projekt uchwaty bytr om6wiony na posicdzcniach komisji ,
niemniej jednak spltal czy sq uwagi bqdZ propozycje zmiany przedstawionego
proj ektu.

Przewodniczqcy Rady, oSwiadczyl2e nie widzi uwag.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodniczqcej Komisji Bud2etu, Rolnictwa
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, 2e komisja projekt
uchwaf zaopiniowala pozyl.ywnie .

Radna Antonina AmbroZewicza- Sawczuk Przewodnicz4ca Komisji
powiedzia+a 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw
Czlowieka i Praworzqdnodci projekt uchwaty
pozltwlnle.

zaopiniowala

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty i Kultury oswiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednoglodnie -Uchwala Nr XXXV/286 /09,

10t
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, Ze nastQpny projekt uchwaty
dolyczy umania za pomnik przyrody grupy trzech dpb6w rosnqcych na terenie
Nadle6nictwa Zielona G6ra w miejscowo6ci Krqpa. Przewodnicz4cy
powiedzial, 2e projekt uchwaty byl om6wiony na posiedzeniach komisji ,

T)r
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niemniej jednak spytal czy s4 uwagi b4dZ propozycje zmiany przedstavvionego
projektu.

Przewodniczqcy Rady, oSwiadczyl Ze nie widzi uwag.

Przewodniczecy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodniczqcej Komisji Bud2etu, Rolnictwa
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziai, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radna Antonina AmbroZewicza- Sawczuk Przewodnicz4ca Komisji
powiedziala 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw
Czlowieka i Praworzqdno6ci projeld uchwaty
pozl.tywnle.

zaopiniowala

Radny Wieslaw Kuchta-PrzcwodniczEcy Komisji Oswiaty i Kultury odwiadczyt
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozl'tywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednoglodnie -Uchwala Nr XXXV/287 /09.

t1/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze nastgpny projekt uchwaly
dotyczy Dznania za pomaik przyrody buka zwyczajnego rosnecego na terenie
Nadle6nictwa Zielona G6ra w miejscowo6ci Krgpa. Przewodnicz4cy
powiedzial, 2e projek uchwaly byl om6wiony na posiedzeniach komisji ,
niemniej jednak spyta+ ezy sq uwagi bqd2 propozycje zmiany przedstawionego
proj ektu.

Przewodniczqcy Rady, oiwiadczyl Ze nie widzi uwag.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodniczqcej Komisji Budzetu, Rolnictwa
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial. 2e komisja projekt
uchwa| zaopiniowala pozytywnie .
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Radna Antonina AmbroZewicza- Sawczuk Przewodnicz4ca Komisji
powiedziala 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowi4 praw

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury odwiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przegtrosowanie projektu uchwa$.

Uchwala zostala podjgta jednoglodnie -Uchwala Nr XX){V l2BB 109.

t2/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze ostatni projekt uchwaly dotyozy
rozpatrzenia skargi na dzialalnodi W6jta Gminy Zielona G6ra- przewodnicz4cy
powiedzial, Ze projekt uchwaly byt om6wiony na posiedzeniach komisji ,
niemniej jednak spytal czy sq uwagi bqdZ propozycje zmiany przedstawionego
DroleKtu,

Czlowieka i PraworzqdnoSci projekt uchwaty
pozytywnie.

zaoptniowala

powiedziala, Ze :uZ po raz kolejny
byly dol4czane materialy dotycz4ce
konshuowaniem takiej uchwaly , na
temafyczne, a takowe pruecie2 w

Radna Antonina Ambroiewicz- Sawczuk,
sklada wniosek aby do tego typu uchwal,
skargi .Czy nie byto by zasadne by przed
temat skargi wypowiedzialy sig komisje
Radzie dzialaj4

Radca Prawny wyja3nila, 2e skarga dotl1czy dziatran jakie byly podjgte przy
uchwalaniu studium zagospodarowania przestrzennego gminy.
Radna dodala, 2e glosujqc za przyjqciem studium nie znalam trejci
nieuwzglgdnionego wniosku Paristwa PflytrJla.

Pani Dorota Taczkowska - inspektor ds, zagospodarowania przestrzennego
przyporn a+a, Ze teren o kt6rym mowa, to obecnie funkcjonujqce gospodarstwo
ogrodnicze poloZone na obszarze 2,5 ha. Wniosek dolyczy zmtany
przeznaczenta tego gxntu pod budownictwo mieszkaniowe, najwiEkszym
problemem jest to 2e jedyna droga dojazdowa do ogrodnictwa, prowadzi przez
strefE przemyslowfu sq tam duic zaklady transportowe , hurtownie i inne
zakJady. I Paristwo Przytula otrzymali informacjq , Le zmiana przeznaczenia
gnmt6w jest niemozliwa.



Radna Antonina AmbroZewicz- Sawczuk- stwierdzila, Ze nie kwestionuje czy
Panstwo Przytuta otrzymali odpowied2, nie zgadzam sig jedynie z tym Ze nie
mo2e tam powstai osiedle mieszkaniowe.

Radny Mieczyslaw Jargas- o6wiadczyl 2e w strefie przemyslowej jest ok.40
zaktadfw pracy, iezeli wyrazilibySmy zgodg na budowq tam budynk6w
mieszkalnych bgdzie sl.tuacja taka jak z lotniskiem w przyelpe, Ze przeszkadza
mieszaricom tr 92ycy, kumikami czy innlmi uciqTliwodciami.

Radny Mariusz Rosik- powiedzial, 2e jak mieszkaricy budowali siq przy
schronisku na Szwajcarskiej nie mydleli o tym , Ze psy szczekaj4 a dzlsiaj
z4dajq likwidacji schroniska.

Przewodniczqcy Rady, odwiadczyl Ze nie widzi wigcej uwag.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosii Przewodniczqcych Komisji o opiniq.

Radny Mariusz Rosik- Z-ca Przewodniczqcej Komisji Bucl2etu, Rolnictwa
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, Ze komisja projekt
uchwaf zaopiniowala pozytywnie .

Radna Antonina Ambro2ewicza- Sawczuk przewodnicz4ca Komisji
powiedziala 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia, praw
Czlowieka i Praworz4dnoSci projekt uchwaly
pozytywnie glosami 2zai 1 wstrzymuj4cym sig.

zaopiniowala

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury o (;wiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaty.

Uchwala zostala podjgta l0 glosami za i 3 wstrzymujqcymi sig /A.Sawczuk,
J.Berent., T.Sroczyriski/,Uchwala Nr XXJ{V /289 109.

Ad.9
Przewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial ze kolejny punkt to interpelacje
zapytania radnych, w zwiqzku z tym proszg o zglaszanie sig:
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Radny Jaroslaw Berent- spytal czy bgdziemy w kofcu otrzrymywad dokumenf
o jakie prosimy, tzn. aby w programie wieloletnim byly wpisywane lata.
Dalej spytal czy Pan W6jt coS zrobil w sprawie remontu Swietlicy w KrQpie.

Radna Antonina AmbroLewicz- Sawczuk - wczoraj w godzinach wieczornych
dzwonitr do mnie mieszkaniec, Drzonkowa, pytqjc co sig dzieje w okolicy ulicy
Rajtarowej, na kt6rej to zdarto ok. 15 cm asfaltu , gdyZ podobno drogabyla za
Sliska.
Jaki byt ostateczny termin oddania tej drogi do uzytku, bo raz m6wi sig o 15
sierpnia raz 30 sierpnia , jaki jest faktyczny termin oddania tej drogi.
Dalej radna powiedziatra, ze w ostatnim okresie poprosila pana Huczka o
kserokopig pewnego dokumentu, otrzymalam w6wczas odpowiedZ Ze jest
zaruqdzenie W6jta, 2e nie wolno kserowa6 dokument6w, kiedy poprosilam o to
znzqdzenie otrzymalam odpowiedZ Ze jest to ustne zarzqdzenie. Jestem tym
oburzona , ja nie chcA pism poufirych, ja chcg kserokopie pisma jako radna
kt6ra pod pismem sig podpisuje. Reasumuj4c proszg Pana W6j ta o odpowiedZ
co to za nzqdzenie, na podstawie jakich przepis6w Zeby radny, jako radny mial
w formie wniosk6w pisai o co mu chodzi.
Z$aszam r6wnie2, fatalno66 dr6g w Raculi, j eZdzimy j ak po muldach.

Przewodniczqcy wyjaSnil Ze Pani radna wprowadzila mnie w bl4d, bo
twierdzila 2e nie wydanoje kserokopii pisma kt6re podpisala, ajak sig okazalo
Byio to pismo niejakiego Pana Radczyca, pod kt6rym Pani sig te2 podpisala
leczjako radna a nie wnioskujqca.

Radna powiedziala, ze pod pismem podpisala sig jako popierajqca wniosek,
poczym podeszla do stolu prezydialnego pokazujqc pismo.

Radny Jaroslaw Berent -jaki ustawa reguluje przepisy, kt6re dokumenty mogq
byi udostgpnione a kt6re, nie.

Radca Prawna wyjaSnila k6tko, taka ustawa kt6ra nazywa ,,o ochronie danych
osobowych".

Przewodnicz4cy Rady, przypomnial 2e jest zESZyl interpelacji i ka;Zdy z
radnych mo2e do niego robii wpisy.

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e wiEcej interpelacji ani zapytah
zgloszono.
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Ad.10
W6j1 , na wstgpie powiedzial,2e zacznie od ostatniej sprawy bo ktoS stwierdzil,
2e wydalem jaktei zatzqdzenie, nie wierr z czego mam siE tlumaczyi,
zaruqdzenia nie ma. Co do funkcjonowania pewnego stereot)?u zwrqzarrogo z
powiadamianiem interpelujqcych mieszkaflc6w, bo oni te2 majq do tego prawo
to zawsze firmuje to jedna osoba , podpisuje siE i podaje adres do
korespondencji i zawsze staxamy sig zachowai tq procedurQ. Natomiast je3li
chodzi o drogi , to traktuje to jako sugestig bo ja wiem jakie sq drogi, a my
robimy co mozemy, a 2e co chwile pada, nie mamy na to wplywu. Co do
terminu odbioru drogi, to tren ,2e tak powiem jest ,,naszpikowany" mediami ,
kl6re w wigkszoSci byly realizowane przez spoteczne komitety, wiEc czgsto nie
ma na nie dokumentacji , terminu oddania niestety nie pamigtam , ale jest ju2
chyba po terminie, ale naprane nie pamiEtam.

Ad. l  l .
Przewodniczqcy Rady Gminy , odczytal analizg o3wiadczefi majqtkowych
radnych gminy za rok2008 I analiza w zalqczeniul.

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, Le w zwiqzku z tym iZ z bardzo
pilnych powod6w osobistych musi opu6cii obrady, dalsz4 czgS6 poprowadzi
Radny Mieczyslaw Jargas.

W6jt Grniny odczytal analizp oSwiadczeri majqtkowych pracownik6w Urz€du
Gminy I analiza w zalqczeniul.

Ad.t2
Wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial ,ze kolejny punkt obrad to
.wnioski i informacje", proszQ o dyskusjq.

Radny Jaroslaw Berent- zglosil prodbE o wyregulowanie oiwietlenia ulicznego
w,Ochli, coraz szlbciej robi sig ciemno, a niekl6re lampy zapalajqsig zap6ino.

Radny Jaroslaw Berent- odczltal pismo infomuj4c Ze wraz z radng Antonin4
Ambro2ewicz- Sawczuk skladajq rezygnacjg z pracy w Komisji Rewizyjnej.
3/
Radny Wieslaw Kuchta- oSwiadczyl ,2e mieszkaniec Drzonkowa, o kt6rym
m6wi Pani radna to nie Pan tylko Pani , a jak slyszg 2e mieszkaficy
Drzonkowa dzwoniq do Pari, to,,mi siE scyzoryk otwiera" , gwoli Scislodci to
ten ktod co niby dzwonil to nie Pan tylko Pani.
4/
Pani Stanislawa Nogly, mieszkanka
przedstawii nurtuj4ce j4 zagadniema
Protokofu z Sesji kt6ra odby.rva siq

wsi Racula powiedziala 2e chcialaby
cytat" Tematy kt6re przygotowalam do
aktualnie w dniu dzisiejszym Tl, J9

A
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paZdzreffika 2009 r.W przysllym tygodniu przeka2e listowanie omawiane
zagadnienia do Pana Przewodniczqcego.

Temat Nr 1
Uwagi dotycz4 moj ej wypowiedzi zamieszczonej w Protokole Nr XXX[I/09 w
przebiegu Sesji Rady Gminy Zielona G6ra z dnia 26 sierpnia 2009 r.
Zauwaiam, 2e protokoly w wielu sytuacjach sq dokr.mentami bardzo
waZnymi. Czqsto stanowi4 jedynq tarczg obronnq dla pokrzywdzonych os6b.
Gorzej kiedy tarczy brak. Do 2008 roku, nie zdawalam sobie sprawy z
waZnoSci takiego dokumentu. Dopiero, kiedy otrzymalam odpowiedZ od pani
Dlrektor Nadzoru i Kontroli z Urzedl Lubuskiego - ,,2 wyjainie{
przewodniczqcego rady skierowanych do pani Wojewody Lubuskiego podobno
miala Pani mo2liwo56 w;rpowiedzenia siq na sesji, lecz wypowicdZ byla
chaotyczna i byto brak mo2liwoSci odtworzenia Pani wlpowiedzi,'- pisze pani
Dlrektor.
Sted te2 nauka, dyskutanci powinni pilnowai swoich wypowiedzi zapisanych w
Protokolach. Moja wypowiedZ z dnia 26 sierpnia Br.w niekt6rych fragmentach
zostala potraktowana wybi6rczo -Np."Pani Stanislawa Nogty zapowiedziala,
aby jej nie przerywat". WypowiedZ niepelna. Do kogo Stanislawa Nogly sig
zwracala i dlaczego? Trzeba wyjadnii. Np ,, Pani Stanislawa Nogly zwr6cila sig
do pana Przewodniczqcego, aby jej nie przerywat, bo zwyczajem Pana
Przewodniczqcego jest przerewyanie wypowiedzi dyskutantom i w dodatku z
krzykiem wzmocnionym przez mikrofon i glo3niki,Pani Protokolantka nie
dopisala, co na to odpowiedzial pan Przewodniczqcy- ,,Tylko prgdko, bo nie
mam czasu, glowa mnie boli".
W takim ukladzie czytajqcy lub kontroluj4cy Protok6l z Sesji Nr XXX I/09
dowie siq, co sig dzieje na Sesjach Rady Gminy Zielona G6ra i wjaki spos6b s4
prowadzone przez Przewodniczecego Rady Gminy Zielona G6ra. Tekst nie
powinien byi traktowany .Nie powinno byi Zadnych wqtpliwo5ci co do
przedstawionych fakt6w. Na stronie 32 Protokolu szereg niezrozumiatrych
zdai. Z te!;ci wynika, 2e miqdzy mnq a panem Przewodniczqcym ? nast4pila
ostm wymiana zdari.
Nalezala o tym fakcie napisai . Fakty w Protokole muszq mie6 swoje miejsce.
Jak siq okazuje , sq bardzo ptzydalne. W koricowej tredci z mojej jest dziwny
zamgt. Por6wnujE dwie moje dyskusje z protokotu z 26 sietpnia Br z
Protokolem z 22 czelwca z Br.Tekst Protokolu z 22 czer.wca be bez por6wnania
dokladniejszy. Styl zwigzly zgodny z mojq wypowiedziq i godny
podziqkowania dla Protokolantki pani Fogiel.
Reasumujqc :Poczetek wpowiedzi z Protokolu z 26 sierpnia Br. Jest
adekwatny do moich sl6w. Co siq potem stalo? Nie wiem. Dlaczcgo wszystko
siq zmienila ?- nie wiem. Mogg sig tylko domySla6.. .

/ ) ,

(



Temat nr 2.
Wracam do Uchwaly Rady Gminy Zielona G6ra Nr )O(XIII/270109, dotyczqcej
,,Odrzucenia skargi Stanislawy Nogly z dnia 71 czerwca 2009 r. na W6jta
Gminy Zielona G6ra". JeZeli sprawa budzila i budzi m6j spzeciw, to nie
dlatego, 2e mam zaslrzeZeria do pan i pan6w Radnych. Nie jestedcie
prawnikami z dyplomatami, a przepisy praue zmieniajq siq pemanentnie.
KaZda nowa rzqdzqca ekipa polityczna ma swoje pogl4dy na poszczeg6lne
lematy. Mam zastxze2enia i uwagi do urzgdnik6w Urzgdu Wojewody lubuskiego
oraz Gminy Zielona G6ra, w tym do radc6w prawnych. To oni powimi czuwa6
nad rzetelnoSciqi poprawno3ciq pramq w kaZdej sprawie.
Zwracam uwagQ, Ze pani Dpektor Nadzon.r i Kontroli Wojew6dzkiego Urzgdu
Lubuskiego wydajqc zlecenie do Rady Gminy Zie\ona G6ra rozpoznania mojej
informacji z dnia 1l czerwca 2009 r. jako skargE (art. 229 pkf 3 Kpa), popelnila
wiele blgd6w normatyvnych, tzn. skonsh'uowanych na podstawie prawa oraz
norm, kt6re ucz4jak naleZy postgpowai zgodnie z prawern.
Pani Dyrektor Wydziatu Nadzoru i Kontroli ma zapewne przepisy prawne
wynikaj4ce z ustawy z dnia 3 pazdziemika 2008 r. o udostepnianiu informacji o
drodowisku i jego ocl.rronie, udziale spolecze6stwa w ochronie lrodowiska oraz
o ocenach oddzialywania na drodowisko (Dz.U. nr 199 Poz. 1227 z dnia 7
listopada 2008 r.).
Dzial III. Rozdzial I - Przepisy og6lne ww- ustawy. Art. 29 Kazdy ma pra\4/o
skladania uwag i wniosk6w w postQpowaniu wymagaj4cym udzialu
spoleczeistwa. Afi. 32. Do uwag i wniosk6w zglaszanych w ramach
postgpowania wymagajqcego udzialu spoleczeristwa nie stosuje sig przepis6w
&ialu VIII Kodeksu postgpowania administracyjnego. Dzial VIII Kpa to skargi
i wnioski, ale mlie nie obowi4zuje oskar2enie pani Dyreklor, 2e pisalam skargE,
na co wyra;Znie wskazuj 4 art. 29 oraz art. 3 2 ustawy z dnia 3 pa2dziernika 2008
r. Stwierdzam, ze Dyrektor Wydzialu Nadzoru i Kontroli, pani Teresa
Kacznarek wykorzystala Panstwa do przeglosowania,,bezzasadnoSci mojej
rzekomej skargi", bo w tym miala sw6j wlasny cel.
Natomiast radczyni prawna, pani mgr Fedorowicz Krupa potwierdzila, Ze
Uchwala nie narusza pra\\ a. Przykro mi. bo narusza.
Stosowne wystro)ienie do Panstwa w sprawie ww. Uchwaly formalnie nastqpi w
przyszlym tygodniu.
Do wiadomo6ci pana Przewodniczqcego oraz obecnych Paristwa na Sesji w dniu
29 pu2dziemikabr. jak r6wnie2 wpisania do Protokolu pani Ewie Fogiel.

Przewodniczqcy Rady Gminy, sp)'tal czy kto6 chcialby jeszcze co6 powiedziei.
Nikt nic zglosil sig wypowiedzi.
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Przewodnicz4cy Rady Gminy zamkn4l )OO(V Sesji Gminy Zielona
G6ra o godz. 14 30.
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Ewalwill

Rady Gminy
Walczak



Antonina Ambro/ewicz -Sawczuk
Jaroslaw Berent

Radni gniny Zielona G6ra

Och1a28.10.2009

LIRZAD GMINY ZIELoNA G6RA
itVplyngto cinia ?llll9 -ill" ? !

Frzewodnicz4cy
Rady Gniny
Zielona Gt6ra,

My, niZej podpisad radni gminy Zielona G&a, skladamy
rezygnaajj z'tdziatu w pracach komisji rewizyjnej. Powodem naszoj rezygnacjijest
osoba jej przewodniczqcego, Pana Tadeusza Bork4 kt6ry to byl wielokrotnie
nieprzygotowany do prowadzenia prac komisji, nie przestrzegal tennin6wjej pracy,
jak r6wniez odmawial podjgcia dzialan komisji w sprawach, o kt6rych byl
informowany pnez jej czlonlo*.

ru'. lir*s ..-----*



Racula, 2009.10'29

Pan Henryk Walczak, Przewodnicz4cy Rady Gminy Zielona G6ra

W zwiqzku z Sesj4Rady Gminy w dniu 29 paZdziemika 2009 r'' prosimy

o umoZ"liwienie iam zabraniaglosu w pierwszej kolejnoSci w punkcie 12

.W"1"" t"i"tti i infonnacje" Jeste5my czlonkami wsp6lnoty

samorz4dowej, dlatego nie nalezy nam ogtan\czaf mozliwo(ci wystQple-

nia w wolnych wnioskach w pier-wszej kolejnofcl .
n"a"i itt 

-'C*ity 
jak i Powiatu winni wypowiedzied sig w punkcie 9

,,Interpelacje i zapytania radnych"'

I
Sta slawaNogly i J6zefN
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Racula. 2009- 10-29

.::t: Szanowni Pafstwo Kti- 
Na dzisiejszej Sesji Rady Gminy przedstawiam tematy, kt6re

najbardziej nurie absorbuj4 dofhajE mnie osobiScie na tle dzialalnoSci
wsp6lnoty samorz4du gminy.

Tematy, kt6re przedstawig, przygotowalam do Protokolu z Sesji,
kt6ra odbywa sig aktualnie w dniu dzisiejszym, tj. 29 paidziemlka 2009
r. W przyszlym tygodniu przekaizq listownie omawiane zagadnienia do
pana Przewodnicz4cego.
Temat nr 1.

Uwagi dotyczE mojej wypowiedzi zamieszczonej w Protokole
,,Protok6l Nr XXXI[/09 z Przebiegu Sesji Rady Gminy Zielona G6ra
z dnia26 sierpnia 2009 r.

Zauwrz,am,2e protokoly w wielu sytuacjach s4 dokumentami
bardzo waZnymi. CzEsto stanowiq jedyn4 tarczg obronnE dla pokzy-
wdzonych os6b. Gorzej, kiedy takiej tarczy brak. Do 2008 roku nie zda-
walam sobie sprawy z waZnoSci takiego dokumentu. Dopiero, kiedy
otrzymalam odpowiedZ od pani Dyrektor Nadzoru i Kontroli z Urzgdu
Lubuskiego - ,,2 wyjainiei przewodnicz4cego rady skierowalych do pani
Wojewody Lubuskiego podobno miala Pani mo2liwoSi wypowiedzenia
siE na sesji, lecz wypowiedZ bytra chaotyczna i bylo brak moZliwodci
odtworzenia Pani wypowiedzi" - pisze pani Dyrektor.

St4d tez nauka, dyskutanci powinni pilnowai swoich wypowiedzi
zapisanych w Protokolach. Moja wypowiedl z dnia 26 sierpnia br w
niekt6rych fragmentach zostala potraktowana wybi6rczo - Np. ,,Pani
Stanislawa Nogty zapowie dziata, aby jej nie przerywai". WypowiedZ
niepelna. Do kogo Stanislawa Nogty siE zwtacala i dlaczego? Trzeba
wyja5ni6. Np. ,,Pani Stanislawa Nogly zvn6ciLa sig do pana
Przewodnicz4cego, aby jej nie przerywa6, bo zwyczaj em pana Przewo-
dniczqcego jest przerywanie wypowiedzi dyskutantom i w dodatku
z Wzykiem wzmocnionym przez mikrofon i glo5niki. Pani Protokolanta
nie dopisala,' co na to odpowiedzial pan Przewodnicz4cy - ,,Tylko
prEdko, bo nie mam czasu, glowa mnie boli".

W takim uktradzie czytajqcy lub kontrolujqcy Protok6l z Sesji nr
XXXI[/09 dowie sig, co siE dzieje na sesjach Rady Gminy Zielona G6ra
i w jaki spos6b sq prowadzone przez Przewodniczqcego Rady Gminy
Zielona G6ra. Tekst nie powinien by6 traktowany wybi6rczo. Nie
powinno byd zadnych w4tpliwo6ci co do przedstawionych faktow. Na
stronie 32 Protokolu szereg niezrozumialych zdaf. Z treici wynika, Ze
miEdzy mnq a pa:rem Przewodniczecym ? nastro)ila ostra wymiana zdari.
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NaleZalo o tym fakcie naprsa6' Fakty 1v Protokole mxsza miei swoje

'ilii'.lrru"iriot-,'.i", 'iu*i"" p-va"t'.' Y \"fi':Iei tresci z moiej
wvpowiedzi jest dziwny zamqt' Por6wnuje Alv^re m1i1^ aVskusje - z

;tf#;;; io-.Lrpnii br' z' Protokolem- z 22 czejwca z br' Tekst

Protokoh'r 222 czetwcabr' Uez for6wnania dokladniejszy' Styl zwigzty'

;;;;; ; i'o:q *vpo*i"o "i;1 s;i"v podziekowania d1a Protokolantki

oani Fogiel.u-" 
ffilu-oie.: Pocz4tek uypowiedzi z Protok o\tt 2.26 sierpnia br' jest

uarf.*uity A"'-oich sl6w Cl'siq potem stalo ? --nie wiem Dlaczego

*r^"i""iu ,-ienilo ? - nie wiem' MogQ siE tylko donysla6 '

Temat nr 2.
Wracam do Uchwaty Rady Gminy Zielona Gora Nr 'XXXJ1r11270109 

'

d"'r.;;;; ..oJ;,u..niu 'k'gittanislawv l"9l'-1 gJil] czerwca 200e

r. na Woita Gminy Zielona'CO'u"' :"ztti ta sprawa budzila i budzi m6j

spr^.i*, i" nie diatego,.ze mam zasffzezefiia do pair i pan6w Radnych'

Nie jestescie prawnlKaml ' Jypft-"-i' u przepisy prawne zmieniaiq sig

petmanentnie. Kazda nowa i'ia'+"u 
"fttpu 

p:1t?!^,1ma swoje poglqdy

il 
'""t""""g0f"e 

tematy' Mam zastzezenia i uwagi do urzqdnik6w

ild#il;;;;av r.uuust<iego oraz Gminv Zielona G6ra' w tvm do

*d.6* pru*rry"h. To oni po*itrni czuwa6 nad rzetelnoSci4 i poprawno-

Sci4prawn4w kaZdej sPrawie'
ZwracamuwagQ' ze pani Dyrektor Nadzoru i I(ontroli Wo]ew6dz-

ki.n" U;;A; ruurist<iego wydaj4c zlecenie do Rady Gminv Zielona

H:;'";;#""t, *":.: itr-'i'*ii z dnia l1 .czerwca 
2009 r' iako skarge

i;. ,;;";i.it 
"p"i, 

popehila wiele blQd6w,ror'ratvwnvch' tzn'

skonstruowanych na podst;ie prawa oraz norm' kt6re uczq iak naleZy

postgPowa6 zgodme z Prawem'.- "'purri Dyiektor wydziatu Nadzoru i Kontroli 7na zwevtne przeplsy

p.uwne ivyrrikujQca z ustawy z dnta 3 puldzietnika 2008 r' o udostQpnla-

ii, iti"ttit"": i'" Srodowisku i jego ochronie' udziale spoleczenstwa w

ochronie srodowiska oru, o o"Jrli"h oddzialywania na Srodowisko (Dz.

U. nr 199. Poz. 122'7 z dnia 7 listopada 2008 r')'

Dzial III. RozdziaL 1 - Przepisy og6lne ww ustal /y' Art' 29 \azdy
maprawosktadaniauwagiwniosk6wwpostQpowaniuwymagalqcym
,ra . iu t r rpo t " . re fs twa.Af i '32 'Douwag iwn iosk6wzg laszanychw
ramach postEpowania wymagajqcego udzialu spoleczenstwa nie stosule

rii ptr,ii.o* dzialu vIII Kodeksu postqpowania administracyjnego'

ijliJl vlir Kpa to skargi i wnioski, ale mnie nie obowiqzuje oskar2enie

p-i Ovt.f,roi, ze pisalam skargg, na co wy-raZlie.wskaztjE art' 29 otaz
'rrt. 
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dnia 3 paZdziernika 2008 r' Stwierdzam' zc Dyrektor
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